
Zpráva o činnosti komise pro EIZ v roce 2007 
 
 
Předsedkyně: Ing.Barbora Katolická 
 
V roce 2007 pracovalo v komisi 21 zástupců z 20 vysokých škol.  
Komise pro EIZ spolu s VV se v roce 2007 zaměřila na přípravu koordinace dostupnosti 
elektronických informačních zdrojů na vysokých školách pro nadcházející období. 
 

• Byly sumarizovány vývojové trendy v oblasti EIZ a změny v potřebách uživatelů 
vysokých škol.   

• Byla zpracována „Metodika pro přípravu strategie zajištění  EIZ na období 2009-2013 
na VŠ“, která byla prezentována v červnu na setkání vedoucích a zástupců 
vysokoškolských knihoven k problematice dostupnosti EIZ po skončení programu 1N.  

• Dle této metodiky byl v letních měsících na jednotlivých vysokých školách realizován 
průzkum, jehož cílem byla analýza současného stavu zajištění veřejných vysokých 
škol odbornými elektronickými informačními zdroji z pohledu jejich využívání a 
financování a dále sumarizace potřeb vysokých škol v dostupnosti elektronických 
informačních zdrojů pro nadcházející období.  

• Výsledky průzkumu byly vyhodnoceny a byla zpracována   „Zpráva o výsledcích 
průzkumu EIZ na VŠ“.   

• Shrnutí výsledků průzkumu bylo prezentováno na BA CPVŠK v Ostravě a konkrétní 
výsledky průzkumu týkající se využívání multioborových EIZ na listopadovém setkání 
komise. 

• Zástupce komise se zúčastnil 9.evropského setkání knihovnických konsorcií (ICOLC), 
kde byla prezentována a diskutována aktuální celosvětová problematika v oblasti 
elektronických informačních zdrojů. Informace z tohoto jednání byly prezentovány na 
BA CPVŠK v Ostravě. 

• Testování výsledku projektu „Identity federation“  v knihovnách VŠ v roce 2007 
neproběhlo, protože  řešení tohoto projektu se ze strany sdružení Cesnet opozdilo. 

 
 
 
Zpracovala: Barbora Katolická, 3. 1. 2008 


